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 Betreft: Doorstart Coffeeshop Xpresso
 Geachte leden van de Gemeenteraad, Burgermeester en Wethouders van Zwijndrecht,
 
Graag wil ik me eerst even voorstellen. Mijn naam is Reina Hoogendoorn en de afgelopen 14 
jaar ben ik werkzaam geweest voor Stichting het Dilemma. Samen met collega’s hebben wij 
met veel plezier en inzet de groei van Stichting het Dilemma meegemaakt, waardoor 
coffeeshop Xpresso een begrip is geworden in de Zwijndrechtse Waard en omstreken. 
Helaas door alle gebeurtenissen van de afgelopen maanden zitten er nu 23 medewerksters 
zonder baan die altijd met hart en ziel werkzaam zijn geweest voor de stichting. Hierdoor 
hebben wij altijd de hoop gehouden dat alles uiteindelijk goed zal komen.
 
Sinds de sluiting van Coffeeshop Xpresso op 19 november 2019 zijn cannabisconsumenten 
nu aangewezen om cannabisproducten elders aan te schaffen zoals in Dordrecht, Rotterdam 
of op straat. Gezien het aantal “steek” incidenten de afgelopen maanden neemt de illegale 
straathandel toe in Zwijndrecht. Uit mijn werkervaring weet ik als geen ander dat Coffeeshop 
Xpresso meer was dan een doorsnee coffeeshop. De ‘X’ zoals klanten het noemde was een 
ontmoetingsplek voor alle culturen in de Zwijndrechtse Waard. Kwaliteit, voorlichting en 
preventie stonden hoog in het vaandel bij coffeeshop Xpresso. Hierdoor kwamen er niet 
alleen consumenten voor recreatief gebruik maar ook consumenten voor medicinale 
doeleinden. Zo werd in samenwerking met verschillende artsen gekeken naar de 
mogelijkheden om cannabisconsumenten persoonlijk te adviseren. 
 
Graag verneem ik of het mogelijk is om samen met mijn oud collega’s een doorstart te 
maken met het succesvolle concept waar Stichting het Dilemma voor opgezet was. Het zou 
toch mooi zijn als de deuren van Xpresso zo snel mogelijk weer open kunnen, en 
cannabisconsumenten uit de Zwijndrechtse Waard en omgeving op een gecontroleerde en 
veilige manier hun cannabisproducten kunnen aanschaffen.
 
In afwachting van uw reactie.
 
Met vriendelijke groet,
 
 Reina Hoogendoorn


